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MØTETYPE: 

 
Styremøte NBK 

 

 MØTE NR.: 2-25  
 DATO: 16/02-25  
  STED: Teams  
 MØTELEDER: Linda Jørgensen  
 MØTEREFERENT: Gro Fløysvik  
 SAKSNR: 

ARKIVKODE: 
  

Til stede: 

 

Linda Jørgensen, Astrid Indrebø, Torill Moe, Roy Sundby, Gro Fløysvik 

Forfall:  

Sendes også:  

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/ 

FERDIG TIL 

44-24 21/11 
Det er oppdaget at vår utsƟlling er ikke med på terminliste utsƟllinger. Klubben må 
selv legge inn, NKK gjør det ikke. Vi sjekker. 
23/9 
Neste års Buhundens Nasjonaldag bekreŌes innmeldt Ɵl NKK 

Torill 

52-24 Redaksjonen i Buhunden har ikke Ɵlgang Ɵl Dropboks. Linda sjekker med Marianne 
om å kunne gi Ɵlgang 

Linda 

7-25 Redaktør 
Redaktør av buhundbladet har meldt at hun ikke har mulighet for å ta hele 
ansvaret for bladet. Hun må dessverre trekke seg fra oppgaven som Redaktør, men 
vil kunne fortseƩe med å være behjelpelig i redaksjonen.  
Styret kan ikke påta seg oppgaven med Buhundbladet, så dersom det ikke melder 
seg noen som kunne tenke seg å ta på seg ansvaret, så er det fare for at vi ikke vil 
få ut sommernummeret av Buhunden. 
Vi legger ut annonsering av deƩe nok en gang på FB forum og hjemmeside 

 

 

 

 

 

Gro/Linda 

10-25 Ref Sak 51-24 Innspill fra oppdreƩerkonferanse 
Innspill Ɵl styret fra avlsrådet om å łerne innavlsgrad fra valpeliste ihht anbefaling 
fra oppdreƩerkonferansen, og styrets godkjenning av deƩe har vakt misnøye blant 
en del oppdreƩere som ikke var Ɵlstede på oppdreƩerkonferansen.  
Styret har haƩ en ny gjennomgang av saken og vedtaƩ at innavlskoeffisient skal 
seƩes inn i valpelisten inklusiv en link der det blir giƩ opplysninger om hva deƩe 
innebærer. Frode Lingaas, professor i medisinsk geneƟkk, NMBU 
Veterinærhøgskolen, påpekte i siƩ foredrag på oppdreƩerkonferansen at 
innavlskoeffisient er det korrekte uƩrykket å bruke i denne sammenheng, da det 
som beregnes er ikke innavlsgraden i seg selv, men økningen i innavlsgrad over 5 
generasjoner.  

 

11-25 Vararevisor 
Styret moƩok melding fra vararevisor om at hun måƩe trekke seg fra vervet reƩ 
foran deƩe styremøte. 
Denne meldingen sammen med det vi oppsummerte i sak 3-25, medfører at 
klubben står uten revisor for 2024. 
Styret vedtar å kjøpe revisortjenesten og vi ber SnøheƩa regnskap Øyer AS om å 
foreta revisjonen for 2024 

 

12-25 Årsmøteinnkalling 
I henhold Ɵl vedtektenes §3-3 vil det kalles inn Ɵl årsmøte ved publikasjon på 
klubbens hjemmeside med minimum 2 ukers frist. 

 

 

MØTEREFERAT 



SAK BEHANDLET ANSVARLIG/ 

FERDIG TIL 
 

Side 2 av 2 

 

Det som skal inn i årsmøtepapirene må sendes Astrid så snart som mulig, senest 1. 
mars.  

13-25 Beregning av innavlsgrad pr generasjon – Ɵlbud fra Norsk genressurssenter 
DeƩe er spilt inn som en årsmøtesak. Styret har valgt å behandle deƩe som en 
styresak, og besluƩet av vi gjerne tar imot Ɵlbudet fra Norsk genressurssenter, 
som Ɵlbyr seg å gjøre tjenesten vederlagsfriƩ. Astrid informerer forslagssƟller. 
Genressurssenteret må lage en spesifikasjon Ɵl NKK på hvilke data de ønsker 
Ɵlgang Ɵl. Astrid kontakter NKK og ber om at genressurssenteret ved Nina 
Svartedal får Ɵlgang Ɵl de aktuelle datafilene.   

Astrid 

 
Neste møte: 26/2-25 

 

 


